I

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable
Allan J. MacEachen,announced today that following a request from the
Secretary General of the United Nations, the Government has agreed to
continue Canadian participation in the United Nations peacekeeping forces
in the Middle East for a further period of six months. He noted it was
particularly important at this time that the continued effectiveness of
the United Nations peacekeeping activities in the area be assured.

Canada will continue to share with Poland the logistic support
role for the United Nations Emergency Force (UNEF) and the United Nations
Disengagement Observer Force (UNDOF). The current level of the Canadian
Contingent in the area is approximately 1,000 personnel. The United
Nations Security Council recently extended the mandate of UNEF for a further
period of six months from October 24, 19Tk and that of UNDOF for a further
period of six months from November 30, 197h.
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Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, 1l'honorable
Allan J. MacEachen, annonce aujourd'hui que,faisant suite & la demande
du Secrétaire général des Nations Unies, le Gouvernement a accepté que
le Canada continue de participer aux opérations des Nations Unies pour
le maintien de la paix au Proche-Orient pour une nouvelle période de
six mois. Il lui parait particuliérement important & l'heure actuelle
d'assurer 1l'efficacité constante des opérations des Nations Unies pour
le maintien de la paix dans la région.

Le Canada continuera de partager avec la Pologne le rdle de
soutien logistique de la Force d'urgence des Nations Unies (FUNU II)
et de la Force des Nations Unies pour l'observation du désengagenent au
Golan (FNUOD). Le niveau actuel du contingent canadien est d'environ
1,000 hommes. Le Conseil de sécurité a récemment prolongé le mandat
de la FUNU II pour une nouvelle période de six mois, & compter du
24 octobre 197h, et celui de la FRUOD pour une nouvelle période de six
mois, & compter du 30 novembre 197L.
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